
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2115. 

Neste styremøte: Onsdag 4. september 2024 kl. 1900 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 14. AUGUST 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Lise Beate Halseth, Kristin Hage, Martin Granøien, Vegard Løkslett, Kai Børge Amdal og 
Øystein Røkke.  

Ikke til stede:  

 

Anders sitt ord: 

-Gjennomgang av møteagenda. 

-Status laksefiske 

-Utleie av klubbhuset, avtale med fylkeskommunen på dagtid. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Har hatt 1 stk skyting siden forrige møte, greit oppmøte.  

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-23. juni ble elvene stengt for laksefiske og varer ut sesongen. Midtveisevaluering i juli. Elva forble 
stengt. 



-Det har kommet spørsmål om refusjon. Det er mange aktører som påvirkes av at elven ble stengt og 
det kan derfor påløpe litt ekstra tid. Fiskeutvalget sammen med styret i SJFF jobber effektivt med 
denne saken for å forsøke å løse denne saken på en god måte for de som er berørt. 

-Tilbakemeldingene fra fiskere er fornøyd med dugnaden som er gjort på valdene. Veien forbi 
jernbaneverkstedet ble svært bra. 

-Prøvefiske i samråd med NINA har oppstart 1. september. 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

-Taksering på Holtsjøen. Tilbakemelding er at det ikke er mye fugl. Ok-minus er svaret fra de som 
teller. 

-Prøver begynner snart. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Svært mye aktivitet i ungdomsutvalget. Har vært på flere utflukter med ungdommene. Antall unike 
deltakere i sommer har vært 9. 5 av disse er med hver gang. Dabbet av litt etter elva ble stengt. 
Leder i ungdomsutvalget har gjort en svært god innsats. 

ØKONOMI:  

- 

 

FURUKOLLEN:  

-Sikkerhetsmerket må utbedres. Det kan forekomme at sikkerhetsmerket slår seg av når man skrur 
på strømmen på skytebanen. Dersom noen er ved skivene og utfører arbeid, kan det skje at man ikke 
merker personen ved skivene når strømmens skrus på og sikkerhetsmerket slår seg av. 

-Oppstramming i rutiner på bruk av sikkerhetsmerke og kontroll før skyting må skje hos 
skytebaneutvalget. 



-Forslag om løsning på at folk skyter med sikkerhetsmerket oppe er at vi monterer blinkende lys som 
gjør at man enkelt kan se at merket er oppe. I dag er det ofte vanskelig å se sikkerhetsmerket skille 
seg ut mot skog og fjell og man legger ikke merke til at det er oppe. Med blinkende lys vil man 
enklere se at merket er oppe. 

-Bra med aktivitet på alle baner, spesielt på haglebanen. 

-Skjerm på bane 2 er på tur tilbake på service og vil være operativ etter hvert. 

-Skyttere kommer langveis fra for å skyte hos oss. Vi har fått gode tilbakemeldinger pga. At vi har 
åpent gjennom sommeren. 

-Veien opp til skytebanen begynner å bli i en meget dårlig tilstand. Vi må utbedre dette så fort som 
mulig. Dette kan føre til at vi mister skyttere grunnet dårlig forfatning på veg.  

 

 
KLUBBHUS: 

-Møte med leietaker. Klubbhuset er godt egnet for utleie for leietaker og leieperioden blir på 12. 
måneder. Ytre vedlikehold står SJFF for. Indre vedlikehold som vask ol. Står leietaker for, men dette 
innebærer også at alle andre som bruker klubbhuset utenfor leietakers tilstedeværelse må gjøre 
klubbhuset i like god stand etter bruk. Klubbhuset blir ikke tilgjengelig mens leietaker er til stede.  

-Grunnet krav om 2 rømningsveier kreves det at vi utbedrer nødutgang mot veranda før leieperioden 
starter neste uke. 

-VGS gjør ferdig arbeid utomhus etter skolestart. 

-Dusjkabinett er på plass. 

-I kjellerens har det kommet opp kran og utløp for vask. 

 

 
Annet:  

-Markedsføring av klubben. Kristin og Lise Beate sjekker opp muligheter for en kolleksjon. 

-Mer markedsføring av at vi holder åpent på sommeren neste år. 

-Jegerprøven for ungdomsskoleelever. Mange tar jegerprøvekurset, men mange tar ikke prøven. Vi 
må ta stilling til om vi skal vurdere å dele opp dette tilbudet som ungdomsskoleelever har til 2 
grupper. En for friluftsliv og en for de som er interesserte i jegerprøven. Vi ønsker å fortsette å kunne 
gi tilbudet om jegerprøven til ungdomsskoleelevene og tar sikte på det slik vi har gjort de siste 4 
årene. 

 



-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


